
Ordförande har ordet Maj 

 
 

April april…så kallt det varit under senare delen av månaden. Inte roligt alls. Jag 

längtar efter att kunna ta ut tomaterna, zucchinin och gurkan. De trängs här 

hemma! Några tomater tog jag med mig till biblioteket där några medlemmar från 

Solängen och Måsnaren representerade koloniföreningarna på bibliotekets 

trädgårdsdagar. Tack ni som ställde upp! Det var väldigt trevligt och givande att 

sitta vid vårt bord.  

 

En annan trevlig aktivitet var när vi fick lära oss ympa på träd! Nu ska jag prova 

och se till att jag får äpplen av flera sorter på mitt träd, därmed får jag äppelskörd 

under en längre säsong. Vi har förutom äpplen både päron, plommon och körsbär 

på lotten.  Tillsammans  med många olika bärbuskar så klarar vi oss nästan utan 

att köpa frukt alls. Det känns bra tycker jag. 

 

Jag är glad och stolt över alla aktiviteter vi gör tillsammans på Solängen. Jag 

tycker det har hänt mycket på kort tid. Jag är också så tacksam för de medlemmars 

insats som verkligen hjälper till och bidrar till att vårt område blir finare och 

finare. Det är långt i från alla som bidrar, jag är medveten om det. Jag förstår att 

alla inte orkar eller har tid, men många fler kan bidra med något, och alla kan 

komma med glada tillrop, tacka dem som ställer upp.  

 

Ibland får jag frågan: hur orkar du engagera dig? Hur orkar du med allt gnäll och 

kritik? Jag orkar för att jag tycker uppdraget är meningsfullt. Jag har samlat kraft i 

många år då jag sett behovet att ändra riktningen för föreningen. Nu har jag 

möjlighet att styra den riktningen. Konstruktiv kritik lyssnar jag på och lär mig av. 

Jag inser att man kan göra saker på olika sätt. Mitt och styrelsens sätt kan alltid 

göras annorlunda och bättre, men jag kan försäkra medlemmarna att vi i styrelsen 

gör vårt bästa. Oftare än konstruktiv kritik kommer det vanligt gnäll. Gnäll är inte 

konstruktivt, bidrar inte till något och smittar bara negativa känslor. Gnäll låter jag 

därför bara rinna av.  

 

Nu ser jag fram emot Maj med några fler lediga dagar och kanske lite vårvärme. 

Det är bra för det finns mycket att göra på vår lott. Potatis ska sättas, grönsaker 

planteras, solrosor och pumpor till jubileumstävlingen gödas och mycket mycket 

mer.  

 

Jag ser också fram emot alla aktiviteter och att få lyssna på Maj-Lis Pettersson 

klokskap och erfarenheter. Det är jättebra om man talar om att man kommer på  

Maj-Lis föreläsning. Då vet vi hur många stolar vi ska ta fram. Om bara några få 

medlemmar är intresserade av att komma kan vi bjuda in andra föreningar.  

 

Önskar alla Solängare en fin Maj-månad! Hälsningar Anneli, lott 11 


